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Niespodzianką dnia była wiadomość o przedłużeniu umowy Federico Fazio.

Z tej okazji Argentyńczyk udzielił wywiadu dla Roma Radio.

Mamy za sobą piękny i ważny tydzień z trzema wygranymi po 1-0...

- Lepiej 1-0 niż 3-2. Ważne są zawsze trzy punkty, zatem jesteśmy zadowoleni.

Nikt nie spodziewał się, że w tym sezonie Roma może stracić tak mało

goli...

- Od początku pracowaliśmy nad tym z Di Francesco, podczas gdy inni mówili, my

pracowaliśmy. To mój drugi sezon z Jesusem i Manolasem, pierwszy z Moreno, ale

mówimy po hiszpańsku i jest nam łatwiej się porozumieć.

W tym sezonie jest duża rotacja graczy, wydaje się, że wszyscy są

zaangażowani. Pokazuje to, dla przykładu, przypadek Moreno...

- Tak, to bardzo ważne. Gramy cztery mecze w dziewięć dni i nie możemy się

pomylić. Ważne, aby wszyscy piłkarze byli gotowi, aby osiągnąć ten cel.

Gdy widzisz, że dzięki tym rotacjom się wygrywa, być może akceptujesz

też mecz, w którym nie grasz...

- Pewnie, musisz rozumieć, że jeśli nie grasz w jednym meczu, możesz zawsze

zagrać w następnym. Ważne jest, aby być gotowym.

Co myślisz o Alissonie?

- Jest świetny. Również w poprzednim sezonie, gdy grał tylko w pucharach,

widziałem go każdego dnia i byłem pewien, że był i będzie przekonujący. Jest

świetnym chłopakiem, tak jak wszyscy koledzy. Ważnym jest mieć dobre relacje i

zdrową szatnię.

Rzut okien na napastników Chelsea... Jak przygotować taki mecz jak ten

wtorkowy?

- Trzeba być inteligentnym. Chcemy trzech punktów, gdyż ustawiłyby nas w idealnej

sytuacji. Jednak również remis jest zawsze lepszy od przegranej. Są mocni, to będzie

piękny mecz. Musimy być gotowi i skoncentrowani i wiedzieć, że to ważne

spotkanie. Trzy punkty byłyby świetne, ale także jeden jest lepszy niż zero.

Znajdujemy się w połowie rozgrywek grupowych i jest dobrze, ale musimy to

kontynuować.

Czujesz się dobrze w Romie?

- Bardzo dobrze. Będę do 2020 roku.
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Odnowiłeś umowę do 2020 roku. Jesteś zadowolony?

- Bardzo. Od pierwszego dnia, gdy tutaj przybyłem, czułem się świetnie ze

wszystkimi, którzy pracują w Romie. Jestem bardzo zadowolony i możliwość

kontynuowania gry do 2020 roku i potem może dalej to dobra wiadomość.
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